## 2022 Theme & Goal of FGCCT To clearly know God's words

**English Ministry Announcements:** 

- Praise the Lord, we also now open an in-person Mandarin Sunday service at 12:00 PM; we welcome any Mandarin-speakers to join. Welcome to all, if anyone is joining us for the first time, please sign the guest book. Please follow the rules posted for everyone's safety.
- 2. Next Week's (June 12, 2022) service: Sermon speaker---Rev. Tim Li. Sermon Title-- [ Christ's Authority over Blindness ]. Scripture--Matthew 9:27-31.
- 3. Today after the service, we will celebrate June birthdays and enjoy the birthday cakes together.
- 4. MM will be hosting a BBQ on June 26 after the MM service. EM is planning to help out with such BBQ; if anyone is interested to help, please contact Diego Huang.
- Our church has been invited to participate in Dr. George McKay's memorial service on July 1, 2022. There will be a Safeway tour bus taking people to Mackay's hometown Oxford County to participate in the performance hours from 2 to 3 pm during the Embro Highland Games on July 1. People who want to take the bus ride, please refer to the following information:
  - a. Meeting place: FESCC, 3680 6, Victoria Park Ave., North York, ON M2H 3K1
  - b. Meeting time: 8:30 am, July 1st, 2022
  - c. The bus leaves at 9:00 am sharp.
  - d. The bus leaves Embro at 4:30 pm, visit Mackay bust at Woodstock Courthouse before heading back to Toronto.

Bus seats are limited, if anyone is interested to take the bus ride, please send your name and phone# by email or text message to Edward Chung (4mosan.ed@gmail.com / (416) 564-5757). The cost is \$25 per person which includes the entry fee of \$15 p.p.

- 6. A kind reminder that the nomination for next year's Church Board member is due last Sunday of June. Please return the nomination form by June 26.
- 7. The Big Band has offered to do a concert on Thurs, June 16, 2022 from 7:30 PM to around 8:30 PM. We welcome anyone to attend.





# 多倫多臺恩基督教會週報

Formosan Grace Christian Church in Toronto 841 Progress Ave., Toronto, Ontario M1H 2X4 Rev. Tim Li 647-529-5771 pastortim@fgcct.org 梁世隆牧師 416-560-3788 slone0921@gmail.com 教會電話 Church Telephone 416-850-2270 教會網址 Church Web Site: www.fgcct.org 2022年6月05日 Weekly Bulletin #905

2022年度主題目標:【明白聖經,神的話語】

### 主日禮拜程序 ORDER OF WORSHIP

司會: 王澄材 David Wang

~~~靜候上帝 Waiting on the Lord ~~~								
主禱	文	The Lord's Prayer	會	眾				
宣	召	Call to Worship	司	會				
聖	詩	Hymn #154懇求聖神從天降臨	會	眾				
啟	應	Responsive Reading25 (詩篇 121)	會	眾				
獻	詩	Anthem						
		~~~恭守上帝的話 Listen to The Word	~~~					
聖	經	Scripture 使徒行傳 2:1- 13	司	會				
講	道	Sermon 【與咱同在的主宰】	潘健信物	<b>汝師</b>				
祈	濤	Prayer	潘健信物	牧師				
聖	詩	Hymn #158懇求聖神降臨	會	眾				
信仰告	白	Statement of Faith 使徒信經	會	眾				
~~~回應上帝的話 Response to The Word ~~~								
奉	獻	Offering (Hymn 306B ver.4)						
我的錢銀獻給祢,用出攏趁祢旨意,我的才情祢賞賜,甘願還祢做器具								
祈	濤	Prayer	司	會				
報	告	Announcements	司	會				
聖	詩	Hymn #510讚美天頂主宰	會	眾				
祝	濤	Benediction	潘健信物	汝師				
殿	樂	Postlude						

### 報告

- 1. 感謝主,本教會在12:00 PM 也開起了國語堂的主日崇拜,歡迎會說 國語的朋友們來參加。*請大家遵守貼在入口上的注意事項以保會眾* 健康。
- 2. 下週主日 06 月 12 日由梁世隆牧師證道及主持聖餐禮典。 講題【聖靈的降臨】。經文:使徒行傳 2:1-13。司會;江明雄兄。
- 3. 06 月 12 日招待人員:沈容泰、李文雄。 06 月 12 日環境衛生管理人員:陳麗珀、蔡麗津。
- 4. 今日主日閉會後,將為六月生日的會友祝賀生日,大家共享生日蛋糕。
- 5. 國語堂將於 6 月 26 日禮拜後舉辦 BBQ。 英語堂正計劃協助這次的 BBQ;如果會眾有興趣幫忙,請與 Diego Huang 聯繫。
- 6. 本教會受邀參加7月01日的<u>馬偕</u>故鄉運動會。當天將有 Safeway 旅遊巴士載人前往<u>馬偕</u>的家鄉 Oxford County 參加下午2點至3點 演出的 Embro Highland Games。想乘坐巴士的人,請參考以下信息:
  - a. 集合地點:FESCC, 3680 6, Victoria Park Ave., North York, ON M2H 3K1
  - b. 集合時間:7月01日早上8:30
  - c. 巴士早上 9:00 準時出發。
  - d. 巴士於下午 4:30 離開 Embro,在返回<u>多倫多</u>之前參觀在 Woodstock Courthouse 的馬偕 半身像。
  - 因巴士座位有限,想乘坐巴士的人,請用 email 或簡訊將您的姓名、電話號碼傳送給 Edward Chung (4mosan.ed@gmail.com/(416)564-5757)。費用為每人\$25,其中包括每人\$15的入場費。
- 7. 提醒大家,明年教會委員的提名將在6月的最後一個星期日截止。 請在6月26日之前交回提名表格。
- 8. 由 Sylvain 参加的大樂隊 (Big Band) 將在 6 月 16 日(星期四) 晚間 7:30 到 8:30 左右在本教堂舉行演奏。歡迎大家來參加。

上帝保守我們在這個艱困時期,倚靠祂的大能和智慧,得到平安。

		1				
聖工分擔 Duty		本週 This Week (06/05/2022)		—	下週 Next Week (06/12/2022)	
司會 Worship Leader		王澄材		泛	江明雄	
司琴 Pianist	~~~			~~~		
領詩 Praise	~~~		~~~			
獻詩 Anthen	~	~~	~~~			
讀經 Bible R	王	澄材	江明雄			
司獻 Offerin	~	~~	~~~			
招待 Greeter	王素華	、楊貴美	沈容易	<b>尽、李文雄</b>		
環境衛生管理 Environmenta Service	Jess Rapanan、洪素彫		陳麗珀、蔡麗津			
投影設計P.I	劉慈敏		劉慈敏			
投影 P. P. Di	林望鄉		林望鄉			
主日人數統記 Attendance K	莊如秋		莊如秋			
Youth Servan	t-Month	~~~		~~~		
值月 Month-I	Outy	TBD			TBD	
主日 Sunday	台語 TM	英語 EM	國語 MM	主日學 SS	總共 Total	
出席 (05/29) Attendance	49	27	16	19*	101**	
奉獻 (05/29) Offering	~~~	~~	~~	~~~	~~***	

\*Youth SS: 9, regular SS: 10

\*\*\*~~

台語堂祈禱會 TM Prayer Meeting -星期五上午10:00 以Line群組的視訊通話方式進行

成人主日學 Adult Sunday School-每月第二週、及第四週的星期四上午10:00 以Line群組的視訊通話方式進行 | 各組細胞小組 Cell Group--從三月起恢復

成人香經班/TM Bible Study--

請大家瀏覽教會網站來觀看香經的內容

英語成人主日學 EM Adult Sunday School ---- 暫停

主日崇拜 Sunday Service--請大家瀏覽教會網站來觀看講道的內容

<sup>\*\*10</sup> persons attended for two worship sessions. Nursery: 1